Galatians- Set Free to Live

迦拉達書- 自由地生活
Session 2- Galatians 1- An Urgent Appeal
第二課–迦拉達書一章 ​​— 迫切的呼籲
The Threat of a Different Gospel (Galatians 1:1-10)

不同福音的威脅
1. See how Paul introduces himself in verse 1. What does he seem eager to do in the way he writes about himself?

在第一節中保祿如何介紹自已？有什麼關於他自身要急切地寫出來？
2. In verse 3, Paul greets the Galatians with "grace" and "peace." What do those words mean? (Note that Paul specifically refers to the kind of grace and peace that come not from the world but "from God the Father and our Lord Jesus Christ.")

在第三節中，保祿以「恩寵」與「平安」作為加拉達書的致侯辭。這些話是什麼意思呢？請注意，保祿指「恩寵」與「平安」不是來自世界，是「由天主我們的父及主耶穌基督賜與」。
3. In verse 4, Paul writes about deliverance "from the present evil age."

在第四節中保祿寫到「救我們脫離此邪惡的世代」。
a. What do you think Paul is referring to there? His culture? The government? (See Romans 1:18-32 for an explicit description of an evil age.)

你認為保祿所指的是那方面？當時的文化？政府？(請看羅馬書一章十八至三十二節，一個邪惡的世代明確的描述)
b. Think About It: What's the distinction between an evil "age" and an evil "world"? See Catechism 299

for help.
想想看：什麼是邪惡的“世代”和邪惡的“世界”之間的區別？(參閱天主教教理299)


4. In order to compare the way Paul begins this letter to the Galatians with the beginnings of his letters to other churches, read 1 Corinthians 1:4-6; Ephesians 1:15-1 6; Philippians 1:3-5; and Colossians 1:3-4.

請比較保祿致迦拉達書及至其他教會的書信的致侯辭，，請看格林多前書一章四至六節，厄弗所書一章十五至十六節，斐理伯書一章三至五節；及哥羅森書一章三至四節。
a. What is missing from Galatians that is present in the other letters?

迦拉達書比至其他教會的書信中缺少了什麼？
b. What does that tell you about what you can expect to find in it?

你可以指望在它那裏告訴你什麼？
5. What problem is threatening the churches in Galatia, described inverses 6 and 7?

在六至七節中，有什麼問題正威脅著迦拉達眾教會呢？
6. Read verses 8-9.

請看八至九節
a. What does Paul reveal to be of absolute, utmost importance when it comes to preaching the gospel?

在福音教道上，保祿表明什麼是絕對的、最重要的？
b. Catechism Connection Paul makes it clear that the apostolic preaching of the gospel is not personality-specific. Rather, there is a body of truth about Jesus that must be passed on, and it must remain absolutely fixed Not even Paul himself can amend it. What are the implications of this with regard to the authority and continuity of the teaching of the apostles (see CCC 81-87)?

教理81-87保祿明確地指出宗徒的福音教導並非出於他們獨特的個性。相反是要傳報關於耶穌的真理，而且必須保持絕對一致的，甚至保祿自已也不能修改。這樣對宗徒所傳受的權威性及承傳有著什麼意義？
7 The Judaizers are suggesting that Paul dosn't requiring circumcision of the Gentiles because he is trying to "please men," not wanting them to turn away from the gospel because something difficult is required of them. How does he answer that criticism in verse 10?

保守的猶太基督徒者暗示保祿為求“討人的喜愛＂而沒有要求外邦人割損，為不想他們因為室怕困難而遠離福音。在十節中保祿如何回答此項批評？
Paul's Unique Apostleship (Galatians 1:10-24)

保祿的獨特宗徒身份
8. What does Paul say was unique about the way he received the gospel (vs. 12)?

在十二節中保祿說出他所領受福音的方式有何獨特之處？
9. Think About It: In verse 15, Paul says God chose him "before I was born" (NAB: "from my mother's

womb"). What does that teach us about the call of God?

在十五節中保祿說天主「從母胎中已選拔我」。對於天生的召叫教導我們什麼？
10. After Paul's conversion, he went to Arabia, not Jerusalem (vs. 17). He may have spent three years there, returning briefly to Damascus before going to Jerusalem. What do you think happened out there in the Arabian Desert? (Remember: Paul did not consult with 'flesh and blood," according to verse 16.)

在十七節中，保祿皈依後他立即去了阿刺伯，而並非耶路撒冷。也許他在那裏花了三年的時間，在往耶路撒冷前曾在大馬士革作短暫停留。你認為在阿刺伯沙漠發生了什麼事情呢？(留意：在十六節中，保祿當時沒有與任何人商量)
11. Verse 18 tells us that when Paul returned from Arabia, he went up to Jerusalem to visit Peter. ("Cephas" in the RSV-CE is Aramaic for "Peter," or "rock.") He did not see any of the other apostles except James. Why do you think Paul wanted to spend several weeks with Peter?

第十八節告訴我們，當保祿從阿刺伯回來後，他才上到耶路撒冷探訪伯多祿。 （“刻法”在RSV-CE中是阿拉美語代表“伯多祿”，或者“盤石”。）除了雅各伯外他沒有遇到其他的宗徒，。你認為保祿為什麼希望與伯多祿一起渡過數星期和呢？
